
                  
 

1 
 

 

ZÁPISNICA 

z 4. zasadnutia  
KOMISIE PRI MONITOROVACOM VÝBORE PRE PROGRAM SLOVENSKO 2021 – 2027  

PRE CIEĽ 1 (KONKURENCIESCHOPNEJŠIA A INTELIGENTNEJŠIA EURÓPA)  
POLITIKY SÚDRŽNOSTI EÚ 

 

Dátum a čas konania 10. november 2023 o 10:00 h 

Miesto konania Účelové zariadenie Hotel Bôrik, Bratislava 

Predsedajúci Ján Ridzoň 

Príloha č. 1  Program zasadnutia 

Príloha č. 2 Zoznam účastníkov zasadnutia 

Príloha č. 3 Prezentácia zo zasadnutia  

Príloha č. 4 Uznesenie č. 23 – 29/2023 

 
 

1. Úvod, schvaľovanie programu zasadnutia a voľba overovateľa. 

 
Štvrté zasadnutie Komisie pre cieľ 1 (ďalej len „Komisia“) otvoril predseda Komisie J. Ridzoň, generálny 
riaditeľ sekcie Program Slovensko 2021 - 2027 MIRRI SR, privítal členov, pozorovateľov a hostí, ako aj 
zástupcov EK Luciana Jegu a T. Sikorovú (online).  

L. Jega (EK) úvodom privítal novú kolegyňu za EK T. Sikorovu, ktorá sa bude venovať aj CP1. Zároveň  
ocenil prácu na HaVK, ako aj predkladaných zámeroch NP. Opätovne pripomenul, že je dôležité 
napredovať vo vyhlasovaní výziev, implementácii ako aj schvaľovaní HaVK. Ocenil zaradenie informácie 
o FN pre CP1 P SK do agendy Komisie, ako aj informácie o aktuálnom stave výziev, zámeroch NP, 
aktuálnom stave kontrahovania a čerpania.  

L. Valentin, tajomníčka Komisie informovala o 2 dokumentoch pripravených na podpis pre členov 
Komisie, pozorovateľov a hostí (Vyhlásenie o ochrane osobných údajov a Vyhlásenie o mlčanlivosti a 
vylúčení konfliktu záujmov), o povinnosti zdržať sa hlasovania k bodom programu, ktoré môže byť 
objektívne vnímané ako konflikt záujmov, o elektronickom spôsobe hlasovania, ako aj o informácii 
o uznášaniaschopnosti Komisie. 
 
Informácia o uznášaniaschopnosti Komisie: 
Na zasadnutí sa zúčastnilo 31 členov z celkového počtu 38 členov Komisie s hlasovacím právom, čím 
bola splnená podmienka uznášaniaschopnosti (počas zasadnutia Komisie sa menil počet hlasujúcich, 
aktuálne počty za jednotlivé body programu sú zaznačené pri každom hlasovaní). 
 
Schvaľovanie programu zasadnutia: 
J. Ridzoň informoval o zmenách v programe Komisie. Ide o stiahnutie 2 bodov z aktualizovanej 
pozvánky (verzia 2), a to: Návrh na navýšenie objemu finančných prostriedkov implementovaných 
prostredníctvom nástroja integrovaných územných investícií (IÚI) a Prerokovanie a schvaľovanie 
zámeru národného projektu v rámci Programu Slovensko 2021 – 2027 s názvom „Rozvoj konceptu 
otvorenej výskumnej infraštruktúry SAV pre aplikovaný výskum v podmienkach SR“. Verzia 3 pozvánky 
bola zasielaná ráno 10/11/2023. Tiež informoval o bode 7 programu, predkladateľ MH SR, ktorý 
nebude predmetom 4. zasadnutia Komisie a o obsahu bodu „rôzne“. 

Prebehla diskusia k programu Komisie a následne dal predseda hlasovať o programe zasadnutia. 
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Výsledok hlasovania:  
 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  30 členov komisie 

za hlasovalo: 26 členov komisie 

proti hlasovalo: 1 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 3 členov komisie 

nehlasovalo: 0 členov komisie 

 
Schvaľovanie overovateľa zápisnice 
Predseda Komisie otvoril hlasovanie o schválení overovateľa zápisnice z 4. zasadnutia Komisie pre CP1, 
v súlade s článkom 5 odsek 9 štatútu Komisie pre cieľ 1. 
 
Výsledok hlasovania: schválené. 
Komisia schválila návrh na overovateľa zápisnice: M. Hrušková z MŽP SR. 
 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  31 členov komisie 

za hlasovalo: 27 členov komisie 

proti hlasovalo: 0 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 1 členov komisie 

nehlasovalo: 3 členov komisie 

 

 
2. Prerokovanie návrhu Hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP v rámci 

Programu Slovensko 2021 – 2027 pre špecifický cieľ RSO1.2 Využívanie prínosov digitalizácie pre 
občanov, podniky, výskumné organizácie a orgány verejnej správy (EFRR)  

 opatrenie 1.2.1 Podpora v oblasti informatizácie a digitálnej transformácie (dopytovo-
orientované projekty), verzia 2 (MIRRI SR) 

 

M. Kováčiková, generálna riaditeľka sekcie implementácie projektov informatizácie MIRRI SR, 
informovala o návrhu HaVK pre RSO 1.2, opatrenie 1.2.1, DOP, verzia 2. 

K aktualizácii HaVK došlo v nadväznosti na doručenie požiadavky na MIRRI SR na samostatnú výzvu 
v oblasti kybernetickej a informačnej bezpečnosti na predkladanie žiadosti o poskytnutie NFP pre 
verejné a štátne vysoké školy, ako aj vzhľadom na kybernetický útok na Univerzite Mateja Bela.  

Na základe uvedenej požiadavky bolo doplnené 1 špecifické bodované hodnotiace kritérium, ktoré 
bude použité na danú výzvu na predkladanie žiadosti o poskytnutie NFP. 

V bode 3.2.3 Personalizácia služieb verejnej správy a podpora omnikanálového modelu komunikácie, 
došlo k úprave v hodnotiacom kritériu č. 3 „Odporúčania elektronického vybavenia“, konkrétne 
v „predmete posúdenia“ bol doplnený odkaz na metriku CSAT (odstránenie metriky NPS). 

Informovala o vyhodnotení pripomienok, ktoré boli zaslané členom a pozorovateľom Komisie 
a zástupcom EK, pričom pripomienky boli zapracované. 

Na záver uviedla, že HaVK budú predložené na MV pre Program Slovensko dňa 30/11/2023. 

J. Ridzoň poďakoval za prezentáciu a otvoril diskusiu. 
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DISKUSIA: 

Ľ. Illek (Slovensko.Digital) uviedol, že súhlasí s uvedeným doplnením HaVK. Dodal, že  uvedené kritériá 
boli prerokované na zasadnutiach pracovnej skupiny. Požiadal o bližšie informácie k plánovanej 
dopytovo-orientovanej výzve Lepšie využívanie údajov. 

L. Jega (EK) uviedol, že uvedené HaVK boli predložené EK na posúdenie. Pripomienky, ktoré vzniesli 
zástupcovia EK boli zapracované.  

M. Kováčiková uviedla, že pri výzve Lepšie využívanie údajov sa posúva termín vyhlásenia, nakoľko sa 
čaká na výstupy NP Rozvoj platformy integrácie údajov (centrálna integračná platforma) a Manažment 
osobných údajov (prijímateľ MIRRI SR), z ktorého bude predmetná výzva vychádzať. V prípade potreby 
sa upravia hodnotiace kritériá a predložia sa na schválenie členom Komisie a MV. Doplnila, že do konca 
roka 2023 sa plánuje vyhlásenie dopytovo-orientovaných výziev v oblasti kybernetickej spoločnosti. 

R. Zsembera (ŠT MŠVVaŠ SR) sa poďakoval za zapojenie vysokých škôl do výzvy. 

M. Radvanský (SAV) tiež poďakoval za zapojenie vysokých škôl. Navrhol možnosť zapojenia aj HW 
a zapojenie sietí do výzvy, nakoľko teraz sa jedná skôr o soft riešenia.  

J. Ridzoň vyzval členov Komisie k hlasovaniu. 

Výsledok hlasovania: odporučené na schválenie Monitorovaciemu výboru pre Program Slovensko 
2021 – 2027. 

J. Ridzoň skonštatoval, že Komisia odporúča návrh „HaVK pre ŠC RSO1.2, opatrenie 1.2.1 (dopytovo-
orientované projekty), verzia 2“ (MIRRI SR) na schválenie Monitorovaciemu výboru pre Program 
Slovensko 2021 – 2027. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  30 členov komisie 

za hlasovalo: 30 členov komisie 

proti hlasovalo: 0 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov komisie 

nehlasovalo 0 člen komisie 

 
 

3. Prerokovanie návrhu Hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP v rámci 
Programu Slovensko 2021 – 2027 pre špecifický cieľ RSO1.3 Posilnenie udržateľného rastu a 
konkurencieschopnosti MSP a tvorby pracovných miest v MSP, a to aj produktívnymi 
investíciami (EFRR)  

 opatrenie  1.3.3 Podpora sieťovania podnikateľských subjektov (MH SR) 

 
J. Ridzoň uviedol návrh HaVK pre RSO 1.3, opatrenie 1.3.3 a odovzdal slovo E. Škorvagovi, riaditeľovi 
odboru riadenia operačných programov a metodiky MH SR.  

E. Škorvaga (MH SR) informoval o HaVK pre uvedené opatrenie a doručených odporúčaniach pre dané 
kritériá.  

DISKUSIA: 

L. JEGA (EK) poďakoval za reakciu na vznesené pripomienky EK a ich odpočet. Uviedol, že EK nemá 
ďalšie pripomienky. 
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M. Bakita (SAMP) sa informoval na prílohu HaVK – zámer výzvy na predkladanie žiadostí o NFP 
zameranej na podporu sieťovania podnikov, prebehla diskusia k technickým záležitostiam výzvy. 

E. Škorvaga (MH SR) reagoval, že návrh výzvy bude tvorený participatívne a bude konzultovaný 
so zástupcami klastrových organizácií aj na najbližšom plánovanom stretnutí klastrov, SIEA a MH SR 
23/11/2023. 

aj za účasti zástupcov zamestnávateľov. 

Výsledok hlasovania: odporučené na schválenie Monitorovaciemu výboru pre Program Slovensko 
2021 – 2027. 

J. Ridzoň skonštatoval, že Komisia odporúča návrh „HaVK pre ŠC RSO1.3, opatrenie 1.3.3“ (MH SR) 
na schválenie Monitorovaciemu výboru pre Program Slovensko 2021 – 2027. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  30 členov komisie 

za hlasovalo: 27 členov komisie 

proti hlasovalo: 0 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 2 členov komisie 

nehlasovalo 1 členov komisie 

 
 

4. Prerokovanie návrhu Hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP v rámci 
Programu Slovensko 2021 – 2027 pre špecifický cieľ RSO1.1. Rozvoj a rozšírenie výskumných 
a inovačných kapacít a využívanie pokročilých technológií (EFRR) 

 opatrenie 1.1.1 Podpora medzisektorovej spolupráce v oblasti výskumu, vývoja a inovácií 
a zvyšovanie výskumných a inovačných kapacít v podnikoch (MH SR) 

 
J. Ridzoň uviedol návrh HaVK pre RSO 1.1, opatrenie 1.1.1 a odovzdal slovo B. Škodovi, generálnemu 
riaditeľovi sekcie podporných programov MH SR.  

B. Škoda (MH SR) informoval o HaVK pre uvedené opatrenie, ako aj o zámere výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie NFP zameranej na podporu projektov priemyselného výskumu 
a experimentálneho vývoja, ktorú plánuje MH SR vyhlásiť v 1Q/2024. Tiež informoval o plánovanom 
stretnutí k celkovému konceptu podpory z fondov EÚ v oblasti výskumu, vývoja a inovácií. Predmetné 
stretnutie je naplánované na koniec novembra (pozn.: prezentácia systému podpory z fondov EÚ 
v gescii MH SR v oblasti v oblasti výskumu, vývoja, inovácií a podpory MSP je naplánovaná na 
29/11/2023 o 14:00 na MH SR).  

E. Škorvaga (MH SR) zhrnul informáciu o doručených pripomienkach k uvedeným HaVK. Spomenul 
1 konkrétnu, a to pripomienku týkajúcu sa posúdenia excelentnosti tímu a metodiky postupu realizácie 
samotných VaV aktivít (od VAIA/ÚV SR) a rozdielneho pohľadu na túto tému. 

DISKUSIA: 

A. Uhrínová (VAIA/ÚV SR) poďakovala za konštruktívnu diskusiu a potvrdila rozdielny názor na 
metodiku projektu a realizáciu, čiastočne akceptovali zdôvodnenia MH SR, avšak v tomto bode 
programu sa zdrží hlasovania. 

L. Jega (EK) reagoval, že nemajú ďalšie pripomienky k HaVK. 
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Výsledok hlasovania: odporučené na schválenie Monitorovaciemu výboru pre Program Slovensko 
2021 – 2027. 

J. Ridzoň skonštatoval, že Komisia odporúča návrh „HaVK RSO1.1, opatrenie 1.1.1“ (MH SR) 
na schválenie Monitorovaciemu výboru pre Program Slovensko 2021 – 2027. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  30 členov komisie 

za hlasovalo: 25 členov komisie 

proti hlasovalo: 0 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 4 členov komisie 

nehlasovalo 1 členov komisie 

 
 

5. Prerokovanie návrhu Hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP v rámci 
Programu Slovensko 2021 – 2027 pre špecifický cieľ RSO1.1. Rozvoj a rozšírenie výskumných 
a inovačných kapacít a využívanie pokročilých technológií (EFRR), dopytovo orientované 
projekty 

 opatrenie 1.1.1  Podpora medzisektorovej spolupráce v oblasti výskumu, vývoja a inovácií 
a zvyšovanie výskumných a inovačných kapacít v podnikoch  

 opatrenie 1.1.3    Podpora medzinárodnej spolupráce v oblasti VVaI  

 opatrenie 1.1.4 Podpora optimalizácie, rozvoja a modernizácie výskumnej infraštruktúry 
(MŠVVaŠ SR) 

 
J. Ridzoň uviedol HaVK pre RSO1.1, opatrenie 1.1.1, 1.1.3 a 1.1.4 a odovzdal slovo Ľ. Grznárikovi, 
riaditeľovi odboru programovania pre oblasť výskumu, sekcia štrukturálnych fondov EÚ MŠVVaŠ SR. 

Ľ. Grznárik informoval o HaVK pre uvedené opatrenia a doručených pripomienkach (1 pripomienka 
otvorená s VAIA). 

DISKUSIA: 

M. Habrman (ÚV SR/VAIA, zastupujúci M. Krškovú) reagoval na spomenutú otvorenú pripomienku 
s tým, že VAIA akceptovala vysvetlenie MŠVVaŠ SR a nemá ďalšie pripomienky. 

L. Jega (EK) skonštatoval, že HaVK sú jasné, zrozumiteľné a nemá ďalšie pripomienky. 

Výsledok hlasovania: odporučené na schválenie Monitorovaciemu výboru pre Program Slovensko 
2021 – 2027. 

J. Ridzoň skonštatoval, že Komisia odporúča návrh „HaVK ŠC RSO1.1, opatrenie 1.1.1, 1.1.3 a 1.1.4“ 
(MŠVVaŠ SR) na schválenie Monitorovaciemu výboru pre Program Slovensko 2021 – 2027. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  30 členov komisie 

za hlasovalo: 28 členov komisie 

proti hlasovalo: 0 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 2 člen komisie 

nehlasovalo 0 člen komisie 
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6. Prerokovanie a schvaľovanie zámeru národného projektu v rámci Programu Slovensko 
2021 – 2027 s názvom „NISPEZ V – Národný informačný systém podpory výskumu a vývoja – 
prístup k elektronickým informačným zdrojom“ (MŠVVaŠ SR), opatrenie 1.1.4 

 
J. Ridzoň uviedol zámer NP „NISPEZ V – Národný informačný systém podpory výskumu a vývoja – 
prístup k elektronickým informačným zdrojom“ (žiadateľ MIRRI SR) a odovzdal slovo J. Kyselovičovi, 
generálnemu riaditeľovi CVTI. 

J. Kyselovič odprezentoval zámer NP.  

DISKUSIA: 

T. Gregor (Klub 500) sa informoval, či bude zabezpečený prístup do databáz tak pre štátny ako aj  
súkromný sektor. Komentár k nepriamym výdavkom (7 % je veľká suma z celkového rozpočtu). 

J. Kyselovič (CVTI) prístup bude zabezpečený podľa projektu pre všetky vedecko-technické pracoviská. 
Ubezpečil, že 7 % je najnižšia suma, akú vedeli zadefinovať a poskytol viacero argumentov v tejto veci. 

T. Gregor (Klub 500) reagoval, že dôležité je, aby boli prostriedky na nepriame výdavky využité 
efektívne, t.j. na aktivity, ktoré súvisia s projektom. Požiadal o detailnú štruktúru, čo sa má z týchto 
prostriedkov financovať. 

R. Zsembera (ŠT MŠVVaŠ SR) legitímna pripomienka Klubu 500 a informoval, že predmetný zámer NP 
prešiel hodnotením Útvaru hodnoty za peniaze. 

R. Karlubík (AZZZ) víta nárast prístupov k praktickým analýzam. V prezentácii mu však chýbala 
informácia, akým spôsobom sa bude aktualizovať portfólio informácií - ako sa bude efektivita databáz  
vyhodnocovať a ako sa vedia dostať k takémuto vyhodnoteniu. Požiadal, aby sa CVTI zameralo na fakt, 
ako je pre naše hospodárstvo a priemysel daná databáza efektívna. 

J. Kyselovič (CVTI) pozval na stretnutie na pôde CVTI k tejto téme (okrúhly stôl). 

R. Karlubík (AZZZ) reagoval, že toto pozvanie za stranu zamestnávateľov určite prijmú (kontrola 
kompatibility pri databázach).  

M. Radvanský (SAV) sa vyjadril k 3 oblastiam, centralizovanie za SR ako celok, indikátory, rozdelenie 
VRR/MRR. 

J. Ridzoň doplnil, že na plánovaný okrúhly stôl CVTI + zástupcovia zamestnávateľov je potrebné prizvať 
aj SAV, z dôvodu možných úspor z rozsahu pri licenciách. 

B. Lukáčová (SK8) vyjadrila pochybnosť, či má byť zámer NP financovaný z fondov EÚ (suplovanie 
štátneho rozpočtu) a informovala sa na udržateľnosť. 

J. Kyselovič (CVTI) reagoval, že projekt bude pokračovať aj do budúcna, otázne je jeho financovanie. 

E. Jega (EK) sa informoval, ako sa tento zámer NP líši od predchádzajúcich projektov NISPEZ a ako je 
opodstatnené výrazné navýšenie rozpočtu v porovnaní s predchádzajúcimi NISPEZ projektami. 

J. Kyselovič (CVTI) reagoval, že snahou je zvýšiť počet prístupov vedcov do databáz, ako aj inflácia. 

M. Habrman (VAIA/ÚV SR, zastupujúci M. Krškovú) vyjadril podporné stanovisko k zámeru NP. 

M. Celnarová (MPSVaR SR) sa poďakovala za zapracovanie pripomienok za gestora horizontálnych 
princípov a informovala sa na akceptovanie pripomienky k „Iným údajom“, nakoľko počet „Iných 
údajov“ navrhnutých gestorom nesúhlasí k počtom „Iných údajov“ zapracovaných po akceptovaní 
pripomienky. 
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L. Šimko (MIRRI SR) opätovne reagoval na spôsob financovanie tohto zámeru NP (štátny rozpočet/EÚ 
fondy). 

J. Kyselovič (CVTI) súhlasil, že financovanie je potrebné zabezpečiť zo štátneho rozpočtu, avšak toto 
rozhodnutie nie je na CVTI. 

Ľ. Grznárik (MŠVVaŠ SR, zastupujúci D. Augustínsku) informoval o 2 dodatočných pripomienkach 
MIRRI SR, budú zapracované. 

J. Ridzoň v závere diskusie skonštatoval dohodu zástupcov CVTI a zamestnávateľov k zorganizovaniu 
okrúhleho stola k zámeru NP a pristúpil k hlasovaniu. 

Výsledok hlasovania: schválené. 

J. Ridzoň skonštatoval, že Komisia schválila zámer NP: NISPEZ V – Národný informačný systém podpory 
výskumu a vývoja – prístup k elektronickým informačným zdrojom“ (MŠVVaŠ SR), z opatrenia 1.1.4. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  30 členov komisie 

za hlasovalo: 27 členov komisie 

proti hlasovalo: 0 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 3 členov komisie 

nehlasovalo 0 členov komisie 

 
 

7. Prerokovanie a schvaľovanie zámeru národného projektu v rámci Programu Slovensko 
2021 – 2027 s názvom „Horizontálna podpora malého a stredného podnikania“ (SBA), 
opatrenie 1.3.1 a 1.1.3 

 
Bod stiahnutý z rokovania Komisie. 

 

8. Prerokovanie a schvaľovanie zámeru národného projektu v rámci Programu Slovensko 
2021 – 2027 s názvom „Vybudovanie Informačného systému Analytického centra Ministerstva 
spravodlivosti Slovenskej republiky“ (ISAC) (MS SR), opatrenie 1.2.1  

 
J. Ridzoň uviedol zámer NP a odovzdal slovo J. Lenártovi zo sekcie informatiky a riadenia projektov 
MS SR a D. Kovaľovej, generálnej riaditeľke Analytického centra. 

J. Lénart odprezentoval zámer NP. Základným cieľom projektu je vybudovanie analytického 
informačného systému (ISAC), prostredníctvom ktorého budú zabezpečené a podporené procesy 
vykonávané na AC MS SR. Projekt vytvorí komplexné riešenie pre získavanie, ukladanie údajov 
a poskytnutie analytického a reportingového nástroja na spracovanie údajov. Informoval o rozpočte, 
nákladoch a prínosoch navrhovaného riešenia (CBA) a následne o vyhodnotení doručených 
pripomienok k zámeru NP, pričom pripomienky boli zapracované. 

J. Ridzoň poďakoval za prezentáciu a otvoril diskusiu. 

DISKUSIA: 

Ľ. Illek (Slovensko.Digital) potvrdil že MS SR komunikovalo so Slovensko.Digital a pripomienky boli 
zapracované. Tento projekt bol za Slovensko.Digital hodnotený metodikou Red Flags, pričom uviedol, 
že v danom zámere NP nevidí žiadne zásadné problémy a podporuje jeho schválenie. 
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R. Karlubík (AZZZ SR) sa informoval, či uvedeným projektom dôjde k šetreniu - zníženie počtu 
zamestnancov. 

D. Kovaľová (Analytické centrum) odpovedala, že týmto projektom sa nenavýši počet ľudských 
zdrojov, ale dôjde k zefektívneniu sa strane súdov, nakoľko súdy sú preťažené kvôli zastaranému 
systému (zamestnanci ručne zapisujú údaje do systému). Po zavedení nového systému sa budú môcť 
zamestnanci venovať súdnym veciam pre oddelenie sudcu a zmení sa optimalizácia celého súdneho 
oddelenia. Zefektívni sa práca bez zníženia/zvýšenia počtu zamestnancov. 

R. Karlubík (AZZZ SR) poďakoval za odpoveď a uviedol, že sa zdrží hlasovania. 

Ľ. Illek (Slovensko.Digital) doplnil informáciu, že v projekte je merateľný ukazovateľ, ktorý hovorí 
o úspore času, čiže je to v zámere NP konkrétne vyčíslené.  

M. Celnarová (MPSVaR SR) uviedla, že za gestora HP chápu, že časť fondov EÚ je určená na mzdy, 
avšak „Iné údaje“ sú pre gestora HP. Poďakovala za čiastočné zapracovanie pripomienok a uviedla, že 
aj pre zvyšné zámery NP prezentované na dnešnom zasadnutí platí, že ak sa nebudú meniť aktivity, 
„Iné údaje“ pripomienkované k zámerom stačí zadefinovať do výzvy. 

M. Kováčiková reagovala, že pripomienka sa týka všetkých 3 zámerov NP (bod 8, 9 a 10 programu) 
a MIRRI SR bude „Iné údaje“ riešiť s gestorom HP pri príprave výzvy. 

J. Ridzoň doplnil, že zámer NP nemá vplyv na znižovanie ani zvyšovanie zamestnancov, ale zefektívni 
sa ním čas. Zároveň vyzval členov Komisie k hlasovaniu. 

Výsledok hlasovania: schválené. 

J. Ridzoň skonštatoval, že Komisia schválila zámer národného projektu: „Vybudovanie Informačného 
systému Analytického centra Ministerstva spravodlivosti Slovenskej republiky (ISAC)“. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  29 členov komisie 

za hlasovalo: 27 členov komisie 

proti hlasovalo: 0 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 2 členov komisie 

nehlasovalo 0 člen komisie 

 
 

9. Prerokovanie a schvaľovanie zámeru národného projektu v rámci Programu Slovensko 
2021 – 2027  s názvom „Rozšírenie pilotného projektu SmartHUB na ďalšie pracoviská MV SR“ 
(MV SR), opatrenie 1.2.1  

 
J. Ridzoň uviedol zámer NP a odovzdal slovo R. Magnovi, vedúcemu oddelenia informatizácie 
spoločnosti, odbor aplikácií, sekcia informatiky, telekomunikácií a bezpečnosti MV SR a K. Fakovi, 
riaditeľovi odboru aplikácií SITB MV SR.  

R. Magna odprezentoval zámer NP. Predmetom zámeru NP je rozšírenie SmartHUB riešenia a výmena 
zastaraných periférnych zariadení na všetkých pracoviskách oddelení dokladov Policajného zboru. 
Informoval  o rozpočte projektu a vyhodnotení doručených pripomienok k zámeru NP. 

J. Ridzoň poďakoval za prezentáciu a otvoril diskusiu. 

Ľ. Illek (Slovensko.Digital) uviedol, že aj tento zámer NP bol hodnotený metodikou Red Flags, 
a hodnotia ho veľmi kriticky (kritické nedostatky v nasledujúcich kritériách: reforma verejnej správy, 
biznis prínos, príspevok v informatizácii a v kalkulácii efektívnosti). 
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Navrhol uvedený zámer NP neschváliť a bližšie špecifikoval 3 hlavné problémy: 

1. projekt sa týka len nákupu HW a dokumentácia nie je dostatočne popísaná, 
2. technické riešenie je nedostatočné, 
3. projekt by nemal byť financovaný z P SK, takéto aktivity nie sú súčasťou P SK. 

R. Magna (MV SR) sa vyjadril k aplikačnému vybaveniu, uviedol, že súhlasia, že treba pristúpiť 
k upgrade aplikácií, ale nie v rámci tohto NP, nakoľko by to časovo trvalo dlhšie. Čo sa týka ceny, tú 
MV SR stanovilo na základe predbežnej ceny zákazky. 

K. Fako (MV SR) doplnil, že tento NP vytvára podmienky pre ďalšie nasledujúce riešenia - aplikačné 
zmeny. NP dôjde do budúcna k stabilizácii komponentov a k flexibilite. 

M. Kováčiková (MIRRI SR) uviedla, že zámer NP je v súlade s P SK, podporuje služby pre občanov a je 
v súlade s Implementačnými princípmi. 

Ľ. Illek (Slovensko.Digital) reagoval, že v NP sa jedná len o zabezpečenie prevádzky. 

R. Magna (MV SR) informoval, že v zámere NP je uvedený počet nefungujúcich pracovísk (nefunkčná 
technika), ktoré sa NP sfunkčnia. 

J. Ridzoň vyzval členov Komisie k hlasovaniu o zámere NP. 
 
Výsledok hlasovania: schválené. 

J. Ridzoň skonštatoval, že Komisia schválila zámer národného projektu: „Rozšírenie pilotného projektu 
SmartHUB na ďalšie pracoviská MV SR“. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  27 členov komisie 

za hlasovalo: 15 členov komisie 

proti hlasovalo: 4 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 8 členovia komisie 

nehlasovalo 0 členov komisie 

 
 

10. Prerokovanie a schvaľovanie zámeru národného projektu v rámci Programu Slovensko 
2021 – 2027 s názvom „Podpora využívania inovatívnych foriem, nástrojov a procesov 
verejného obstarávania pre riešenia inteligentných miest a regiónov“ (ÚVO), opatrenie 1.2.2  

 
J. Ridzoň uviedol zámer NP a odovzdal slovo B. Hudecovi, generálnemu riaditeľovi sekcie metodiky 
a vzdelávania, Úrad pre verejné obstarávanie a L. Poláček Moravčíkovej, riaditeľke odboru projektov, 
Úrad pre verejné obstarávanie. 

L. Poláček Moravčíková odprezentovala NP. Hlavným cieľom projektu je podporiť využívanie nových 
spôsobov obstarávania inovácií. Následne informovala o rozpočte a cieľovej skupine. 

B. Hudec doplnil, že NP sa podporia príklady dobrej praxe verejných obstarávaní inovatívnych riešení, 
budú sa organizovať vzdelávacie aktivity (školenia a workshopy) a ÚVO bude mať účasť  v pozícii 
pozorovateľa na verejnom obstarávaní inovácií pri jednotlivých etapách zadávania zákazky (vrátane 
prípravnej etapy určovania predpokladanej hodnoty zákazky, prípravných trhových konzultácií, určenia 
podmienok súťaže). 
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Informoval o výstupoch NP, ktorými budú: Zborník príkladov dobrej praxe (príklady dobrej praxe aj 
z iných členských krajín EÚ), Postupy zadávania zákaziek, v rámci ktorých bude ÚVO vystupovať ako 
pozorovateľ a Organizácia vzdelávacích aktivít/workshopov. 

Doplnil informáciu o merateľných ukazovateľoch a informoval o vyhodnotení doručených pripomienok 
k zámeru NP, pričom pripomienky boli zapracované. 

J. Ridzoň poďakoval za prezentáciu a otvoril diskusiu. 

DISKUSIA: 

R. Karlubík (AZZZ SR) požiadal o bližšie informácie k výstupu projektu: Postupy zadávania zákaziek, 
v rámci ktorých bude ÚVO vystupovať ako pozorovateľ.  

B. Hudec (ÚVO) odpovedal, že cieľom uvedeného výstupu je, aby 3 verejní obstarávatelia využili 
inovatívne postupy. Následne ÚVO vypracuje manuál pre ďalších obstarávateľov, aby využívali 
inovatívne postupy.  

L. Šimko (MIRRI SR) konštatoval, že jeden z dôsledkov, že sa neinovujú procesy, je dĺžka trvania 
verejného obstarávania. 

Po diskusii k predmetnému zámeru NP J. Ridzoň skonštatoval, že Komisia s počtom hlasujúcich členov 
25 nie je uznášaniaschopná a presunul hlasovanie o tomto bode na nadchádzajúce zasadnutie 
Komisie. 
 
 

11. Predstavenie finančných nástrojov pre cieľ 1 Programu Slovensko 2021 – 2027 

 
J. Ridzoň uviedol predmetný informatívny bod programu a odovzdal slovo P. Dittrichovi (podpredseda 
a investičný riaditeľ SIH) a R. Gűrtlerovi, (riaditeľ oddelenia riadenia investícií cez finančných 
sprostredkovateľov, SIH) k prezentácii finančných nástrojov pre CP1. 

Na žiadosť L. Jega (EK) bolo dohodnuté bilaterálne rokovanie k FN pre CP1 so zástupcami SIH na 
detailnejšiu diskusiu FN. 

Taktiež prebehla diskusia medzi zástupcami MH SR a zástupcami zamestnávateľov (R. Karlubík, AZZZ) 

k téme využívania FN. Požiadali o zaslanie detailnejších údajov k FN od MH SR – informáciu o už 

zrealizovanej rozsiahlejšej diskusii, ktorá k agende FN prebehla medzi MH SR a zástupcami 

podnikateľov v apríli a máji 2023. 

J. Ridzoň informoval, že súčasťou agendy komisií bude príprava odpočtu, ktorý bude zahŕňať aj FN 
(1Q 2024). 
 
 

12. Rôzne 

 
A. Informácia o zvýšení finančných prostriedkov k schválenému zámeru NP: Podpora samospráv na 

ceste k digitálnym dvojčatám a digitálnym službám 

M. Kováčiková (MIRRI SR) informovala o zvýšení finančných prostriedkov k zámeru NP: Podpora 
samospráv na ceste k digitálnym dvojčatám a digitálnym službám. Uvedený zámer NP bol schválený na 
zasadnutí Komisie dňa 22/9/2023 vo výške celkových oprávnených výdavkov 5 590 273,92 EUR. Pri 
príprave podkladov k vyhláseniu výzvy a vykonaní aktualizovanej mzdovej analýzy vyplynulo, že pre 
zachovanie konkurencieschopnosti, zohľadnenie externých faktorov - valorizácia platov, inflácia a rast 
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cien práce, udržanie mzdovej politiky MIRRI SR a zapojených VÚC a miest, je potrebné danú sumu 
navýšiť.  

Navýšenie je vo výške 9,39 % pôvodného plánovaného rozpočtu na sumu 6 169 426,02 EUR. 

Vzhľadom na to, že zvýšenie celkových oprávnených výdavkov NP je do 15 %, v zmysle pravidiel 
fondov EÚ nie je potrebné preschválenie zámeru NP na Komisii, ale je potrebné informovať členov 
Komisie o danom navýšení finančných prostriedkov. 

Bližší popis k navýšeniu finančných prostriedkov bol predložený v samostatnom dokumente spolu 
s upraveným zámerom NP a prepočtom finančných prostriedkov. 

J. Ridzoň skonštatoval, že Komisia vzala na vedomie „Informáciu o zvýšení finančných prostriedkov 
k schválenému zámeru NP: Podpora samospráv na ceste k digitálnym dvojčatám a digitálnym 
službám“. 

 
B. Návrh na zmenu znenia PPP v rámci schválených zámerov NP – opatrenie 1.2.1, obidva zámery  

 OnkoAsist – manažment cesty pacienta od nálezu po začiatok liečby (NCZI) 

 Online procesy – ezdravie (NCZI) 
 

M. Kováčiková (MIRRI SR) informovala, že na 3. zasadnutí Komisie dňa 22/9/2023 boli schválené 
horeuvedené 2 zámery NP žiadateľa NCZI (opatrenie 1.2.1) s nasledujúcou podmienkou vznesenou 
Ľ. Illekom (Slovensko.Digital):  
„Súčasťou výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie NFP bude doplnená podmienka poskytnutia 
príspevku - súčasne s predložením ŽoNFP bude vypracovaná Stratégia NCZI 2030 a governance model 
pre liečbu onkologických pacientov.“ 
 
M. Kováčiková informovala o návrhu na zmenu znenia uvedenej podmienky pre obidva projekty 
nasledovne: 
“Súčasťou výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie NFP bude doplnená podmienka poskytnutia 
príspevku - súčasne s predložením ŽoNFP bude vypracovaná Roadmapa 2023 a Governance model.” 

Bližší popis k návrhu na zmenu bol predložený v samostatnom dokumente. 

J. Ridzoň skonštatoval, že Komisia vzala na vedomie Návrh na zmenu znenia podmienky poskytnutia 
príspevku v rámci schválených zámerov NP: „OnkoAsist – manažment cesty pacienta od nálezu po 
začiatok liečby“ (NCZI) a „Online procesy – ezdravie“ (NCZI). 

 
C. Doplňujúce informácie k opatreniu 1.1.1 P SK v gescii MIRRI SR – MIP 

V nadväznosti na žiadosť zo strany členov Komisie z predchádzajúceho zasadnutia (22/9/2023) 
o diskusiu k téme MIP R. Brooš, generálny riaditeľ sekcie stratégie rozvoja a súdržnosti MIRRI SR, 
informoval o vykonaných krokoch a aktuálnom stave prípravy výzvy z opatrenia 1.1.1 P SK, ako aj 
o možnostiach podpory regionálnych inovácií pre rôzne subjekty. 

V rámci participatívneho procesu opatrenia 1.1.1 prebehlo viac ako 100 stretnutí, ktorých cieľom bolo 
zosúladiť potreby regiónov s európskymi trendami a možnosťami viaczdrojového financovania. 
Informoval o plánovanom online workshope k nastaveniu IÚI výzvy pre opatrenie 1.1.1 v decembri 
2023, na ktorý budú členovia Komisie prizvaní. 

V závere bodu „Rôzne“ informovala tajomníčka Komisie o pripravenej informácii k aktuálnemu stavu 
výziev, zámerom NP, aktuálnemu stavu kontrahovania a čerpania. Táto informácia sa na zasadnutí 
nestihla prezentovať a bude zaradená ako bod rokovania na nadchádzajúce zasadnutie Komisie. 
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Záver 

 
J. Ridzoň v závere uviedol, že na 4. rokovaní Komisie pre cieľ 1 bolo schválených:  

 4 sady HaVK v objeme  284 mil. EUR  

 3 zámery NP  s alokáciou 38,8 mil. EUR. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Meno Funkcia Dátum Podpis 

Lucia Valentin 
 

tajomníčka   

Miroslava Hrušková 
 

overovateľ   

Ján Ridzoň 
 

predseda   
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Použité skratky: 

 

AZZZ SR  

CP  

CVTI 

DOP 

EFRR 

Asociácia zamestnávateľských zväzov a združení SR 

cieľ politiky 

Centrum vedecko-technických informácií Slovenskej republiky 

dopytovo-orientované projekty 

Európsky fond regionálneho rozvoja 

EK Európska komisia 

ESF 

FN 

Európsky sociálny fond 

finančné nástroje 

FST 

GP SR 

Fond spravodlivej transformácie 

Generálna prokuratúra SR 

HaVK 

HP  

hodnotiace a výberové kritériá 

horizontálne princípy 

IÚI  

MIP 

MV 

integrované územné investície  

medzisektorové inovačné partnerstvá 

Monitorovací výbor pre Program Slovensko 2021  –  2027 

MD SR 

MF SR 

Ministerstvo dopravy SR 

Ministerstvo financií SR 

MH SR Ministerstvo hospodárstva SR 

MIRRI SR   Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky 

MPSVR SR Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR 

MŠVVaŠ SR Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR 

MV SR Ministerstvo vnútra SR 

MZ SR Ministerstvo zdravotníctva SR 

MŽP SR 

NBÚ 

NCZI 

NFP 

NP 

PPP 

Ministerstvo životného prostredia SR 

Národný bezpečnostný úrad SR 

Národné centrum zdravotníckych informácií 

nenávratný finančný príspevok 

národný projekt 

podmienky poskytnutia príspevku 

P SK 

RÚZ 

RIS3 2021+ 

SAMP 

Program Slovensko 2021 – 2027 

Republiková únia zamestnávateľov 

Stratégia výskumu a inovácií pre inteligentnú špecializáciu SR 2021 – 2027 

Slovenská asociácia malých a stredných podnikov a živnostníkov 

SAV 

SIH 

Slovenska akadémia vied 

Slovak Investment Holding 

SO  sprostredkovateľský orgán 

SR 

ŠC  

ŠP 

ŠT 

ŠÚ SR 

Slovenská republika 

špecifický cieľ 

štátna pomoc 

štátny tajomník 

Štatistický úrad Slovenskej republiky 

TP  technická pomoc 
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ÚV SR Úrad vlády Slovenskej republiky 

ÚVO 

VŠ 

VV 

VVaI 

ZMOS 

ZPVVO 

ŽoNFP 

Úrad pre verejné obstarávanie 

vysoké školy 

výskum a vývoj/vedecko-výskumné 

veda, výskum a inovácie 

Združenie miest a obcí Slovenska 

Zväz priemyselných výskumných a vývojových organizácií 

žiadosť o nenávratný finančný príspevok 

 

 


